## Notice Regarding Trademark Infringement by Grant Thornton

Established in Hong Kong in 2017, Grande Capital Limited ("GRAN" or the "Company") has provided professional advisory services on IPOs and institutional financing to over 20 companies across mainland China, Hong Kong, and Southeast Asia since its inception, advising on transactions with gross value exceeding HKD16 billion. Consequently, the Chinese abbreviated name "均富" has gained widespread recognition and usage in mainland China and Hong Kong. The "均富" and "如" trademarks were officially registered with the Hong Kong Intellectual Property Department on May 25, 2018 by the Company. Accordingly, GRAN holds the exclusive right to prevent any third party from using any trademark identical or confusingly similar to "均富" and/or "如" in mainland China and Hong Kong and will take decisive legal action against any infringement or unauthorized use of its trademarks.

Recently, the Company discovered that Grant Thornton Listing Services Co., Limited ("Grant Thornton") has, without authorization, used the "均富" and "如" trademarks in its service brochures. Additionally, Grant Thornton has cited the Company's role as a sole sponsor in past IPO projects in its case studies to mislead potential clients.

GRAN hereby solemnly declares that it has never authorized Grant Thornton to use, nor licensed to any third party, any of its trademarks within any scope. Grant Thornton is neither an affiliated entity nor a partner of GRAN. The actions of Grant Thornton have severely infringed upon the Company's intellectual property rights in mainland China and Hong Kong.

In this regard, the Company has preserved the relevant infringing evidence and will resort to legal procedures to safeguard its legal rights and interests.

Grande Capital Limited August 12, 2025

## 关于均富上市服务有限公司商标侵权行为的严正声明

均富融资有限公司(以下简称"均富"或"本公司")于 2017 年在香港成立,成立至今,均富已经为超过 20 家中国大陆、香港以及东南亚的公司就上市及其他机构融资提供专业意见,交易牵涉总值逾 160 亿港元。因此,其中文简称"均富"在中国大陆及香港地区获广泛使用和认可。本公司也已于 2018 年 5 月 25 日在香港知识产权署正式注册"均富"及""""商标。鉴于此,均富拥有独家权利阻止任何第三方于中国大陆及香港使用任何与"均富"及/或"""同样的商标或具混淆性相似的商标,并将针对任何侵犯或以其他方式利用其商标的行为采取坚决的法律行动。

近期,本公司发现均富上市服务有限公司(以下简称"均富上市服务")未经许可擅自在其服务介绍材料中使用"均富"及"深"的商标,更引用了本公司过往担任 IPO 独家保荐人的案例,意图误导潜在客户。

均富在此严正声明,本公司从未授权均富上市服务在任何范围内使用、许可任何第三方使用本公司名下的任何商标。均富上市服务也并非本公司的关联公司或合作方。均富上市服务的行为已严重侵犯本公司在中国大陆及香港的知识产权。

对此,本公司已保全相关侵权证据,并将诉诸法律程序维护本公司的合法权益。

均富融资有限公司

2025年8月12日